

# Ringel

Booth  
**B2**

## David G. Rankin

Felix Ringel Galerie  
D-40213 Düsseldorf  
Eiskellerberg 1  
Phone +49 211 6029900  
Mobile +49 172 2138889  
art@felixringel.com • felixringel.com  
Directors: Felix Ringel  
Isabella Til

### Gallery Information

Seit 2001 Galerie und Kunsthandel für internationale zeitgenössische Kunst gegenüber der Kunstakademie Düsseldorf.

Die Felix Ringel Galerie zeigt den in New York lebenden australischen Maler David Rankin (\*1946).

David Rankin, verheiratet mit der australischen Schriftstellerin Lily Brett (Suhrkamp Verlag), gilt als einer der wichtigsten Vertreter australischer Gegenwartskunst. Seine künstlerischen Wurzeln liegen sowohl bei Paul Klee als auch in der Asiatischen Kunst, dem Buddhismus und der Kunst der Aborigines.

Es sind zahlreiche Publikationen über sein Werk erschienen, u.a. auch von Dore Ashton, New York. Die vorwiegend abstrakten Arbeiten von David Rankin sind in internationalen Museen und Sammlungen vertreten, u.a. in der Australian National Gallery und dem Jewish Museum New York.

Based in Duesseldorf, Germany. The gallery focusses on international contemporary art. Opposite side of academy of fine arts. Established in 2001.

Felix Ringel gallery is showing the Australian painter David Rankin (\*1946) who lives and works in New York.

David Rankin is married to the Australian writer Lily Brett (Suhrkamp publishing house). As one of the most important Australian artist the roots of his oeuvre go back to Paul Klee and to Asian art combined with the art of the Australian Aborigine.

His truly universal work has been exhibited and described in various publications as in «The Walls of the Heart» by Dore Ashton, New York.

The paintings are part of international collections as the Australian National Gallery and the Jewish Museum New York.



**David G. Rankin, Gilgal, Willandra I, 2015**  
acrylic, charcoal and paper mulch, 82 x 106 cm